
 

 

Årsmøte 11.2.2025  Sak 1 – Finansiering av utbedring av gatelys 

Mesteparten av arbeidet i forbindelse med utbedringen av jordfeilene på gatelysene er nå utført. Dette 

har forbedret sikkerheten og påliteligheten til belysningssystemet vårt. Vi har likevel behov for 

ytterligere finansiering for å fullføre de siste arbeidene og sikre at alle gatelys fungerer optimalt. Dette 

er inkludert i budsjettet for 2025, både dekning av underskudd i 2024 samt forventede kostnader for 

året. 

Totale utgifter per januar 2025 beløper seg til kr 359.120. Dette er dekket med ca kr 220.000 fra posten 

ekstraordinære utgifter i regnskapet for 2024 og en reduksjon av vedlikeholdsfondet vårt på ca 140.000. 

For å dekke de resterende arbeidene og sikre vedlikeholdet av systemet (kr 100.000-150.000), samt 

dekke noe av reduksjonen av vedlikeholdsfondet, foreslår styret at kontingenten økes med kr 2000,- per 

husstand for 2025. Dette inkluderer kostnader for ytterligere elektrisk arbeid, asfaltering, og eventuelle 

uforutsette utgifter som kan oppstå. 

Styret er klar over at en økning i kontingenten kan være utfordrende for noen husstander, men vi 

vurderer det som en nødvendig investering for å unngå høye engangskostnader i fremtiden, for 

eksempel i forbindelse med asfaltering av deler av veiene som ser ut til å bli nødvendig snart. Vi håper 

på forståelse og støtte fra alle beboere slik at vi sammen kan opprettholde et trygt og velfungerende 

boområde. 
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